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متن پرسش

سلام استاد: بحث آدم فضایی چیه که تازگیا باب شده. ژنتیک انسانها رو تغر میدن به اسم آدم

فضایی جا میزنن؟ دنیا به کجا داره میره واقعا!!به کجا چنین شتابان واقعا اینجا معنیش مشخص

میشه. کی این ظلم به انسانهای تغر ژنتیک داده شده رو پاسخگوعه. واقعا هنگم. این چه ظلمیه؟ هر

چی به اسم حلیم خدا فکر میکنم بازم کم میارم!

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: این امور بیشتر در میدان توهّمات انسانها جای دارد، چرا ما خودمان را

مشغول این امور بکنیم در حالیکه میدانیم عالَم، صاحب دارد و حضرت حق جهان را در دست این نوع

افراد قرار نمیدهد مگر آنکه تنها امتحانی در میان باشد تا هرکس  خود را نشان دهد که جایگاهش

کجاست. موفق باشید


